
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testülete

ÖKÖRITÓFÜLPÖS

Száma: Ö/515-24/2014./ált.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. december 09-én 
tartott rendkívüli ülésének jegyzőkönyve:

a./ Jegyzőkönyve:1-től- 8-ig.
b./ Tárgysorozata: 5.
c./ Határozatai: 72-től - 77-ig
d./ Rendelete: -

Tárgyalásra 
/nyilvános ülésen/

1./ Döntés közmeghallgatás megtartásáról
Előadó: Szabó Béla polgármester

2./  Az  Önkormányzati  Társulás  az  Észak-alföldi  Régió  Ivóvíz  Minőségének  Javításáért  társulási
megállapodás módosítása
Előadó: Szabó Béla polgármester

3./ Önkormányzati Területfejlesztési Társulás társulási megállapodásának elfogadása
Előadó: Szabó Béla polgármester

4./ A 2015. évi belsőellenőrzési tervről
Előadó: Szabó Béla polgármester

5./ Egyebek

Ököritófülpös, 2014. december 09.

Tisztelettel:
 Szabó Béla 

       polgármester

/: Szabó Béla :/ /:Soltész Ferenc Dávid :/



   polgármester   jegyző

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2014. december 09-én tartott 
rendkívüli ülésén

Az ülés helye: Ököritófülpösi Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak :   Szabó Béla polgármester
  Gál Sándor
  Jakabné Zajti Tünde  
  Kiss László
  Kukucskáné Laboncz Márta
  Szabóné Sebők Gyöngyi
  

Tanácskozási joggal megjelent: Soltész Ferenc Dávid jegyző

Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 6 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek, vagy van-e más javaslat? 

Ököritófülpös Képviselő-testülete 6 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi pontot 
elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Gál Sándort és Jakabné Zajti Tündét javasolja.

A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúlag elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítők Gál Sándor és Jakabné Zajti Tünde.

1./ Döntés közmeghallgatás megtartásáról
Előadó: Szabó Béla polgármester

Gál Sándor: Nekem lenne egy kérésem, mivel tudjuk, hogy ki a hallottunk, mielőtt 
megkezdenünk, szeretném, ha egy néma percre felállunk, ha gondoljátok.

Szabóné Sebők Gyöngyi: Szerintem mindenki gyászoljon önmagában, ahogyan gondolja.

Gál Sándor: Jó, ez csak az én kérésem volt, tudomásul veszem, de ezt szeretném, ha eztet a 
jegyzőkönyvbe szóról szóra szerepelne, köszönöm.

Szabó Béla polgármester: Szóról szóra szerepelni fog. Jegyző úr, Szóról szóra szerepeljen. 
Áttérnénk az első napirendi pont tárgyalására. Az első napirendi pontunk a közmeghallgatás 
megtartása. A közmeghallgatás időpontját 2014. december 18-a, 16:00 órától javaslom. 
Amennyiben ezzel egyetértetek, akkor szavazásra bocsátom, ha van ezzel kapcsolatban 
felvetésetek, mondjátok. Ha nincsen, amennyiben egyetértetek, hogy 2014. december 18-án, 
16:00 órakor kerülne megtartásra, kézfenntartással szavazzatok.
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A képviselő-testület 6 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
72/2014.(XII.09.) Kt.

Határozata

A 2014. évi közmeghallgatás megtartásáról

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2014. 
évi közmeghallgatását 2014. december 18-án 16:00 kezdettel a Házasságkötő teremben tartja.

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal

2./  Az  Önkormányzati  Társulás  az  Észak-alföldi  Régió  Ivóvíz  Minőségének  Javításáért  társulási
megállapodás módosítása
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó  Béla  polgármester: Áttérnénk  a  második  napirendi  pont  tárgyalására.  Az
Önkormányzati  Társulás  az  Észak-alföldi  Régió  Ivóvíz  Minőségének  Javításáért  társulási
megállapodás módosítása
Ebben a társulásban benne vagyunk már 10 éve. Itt Ököritófülpösön elvégeztek egy 
ivóvízminőség javító intézkedést, egy csőcserét, 4 éve, minket ez ennyiben érint. Ezenkívül 
összivóvíz hálózat szinten elvégeztek egy arzénmentesítést. Ököritófülpös a mai napig 3,2 
millió forinttal tartozik a cégnek, idáig sikerült mindig haladékot kérni. A megállapodásban 
inkasszó jog biztosítása is benne van. Ha esetleg megszűnne a társulás, körülbelül ennyi lenne
a vagyonrészünk belőle, ezért kaphattunk haladékot, mert ha megszűnik, nem kell, hogy 
kifizessék. Viszont mivel fejlesztéseket végeznek és egyéb pénzügyi tranzakciókat, azt 
viszont kérik. Ehhez kellene a hozzájárulás, jegyző úr javasolja, hogy fogadjuk el a 
megállapodás módosítását, én viszont kicsit ódzkodok ettől. Megkérdezem a jegyző urat, 
hogy ezzel kapcsolatban, mi a jogi állás, mi az álláspontja, a meglátása.

Soltész Ferenc Dávid: Beszéltem a társulás elnökével, Oláh Miklóssal, Kisújszállásról. Ő azt 
állítja, törvényességi észrevételre módosul a társulási megállapodás, a Kormányhivatal kérte 
tőlük. Több önkormányzat is elfogadta.

Kukucskáné Laboncz Márta: Mi történik akkor, ha nem fogadjuk el?

Soltész Ferenc Dávid: Akkor nem lesz elfogadva. Majd jön a törvényességi észrevétel, hogy 
miért nem lépett hatályba, illetve a többség akarata alapján elfogadhatják.

Gál Sándor: Engem meglepett ez a 3 millió forint, én úgy értelmezem, hogy ez a társulás az 
önkormányzatnak akar segíteni, jót akar. Átolvastam én ezt, de mint kezdő, nem tudok úgy 
belelátni, ezért szerintem olyan döntést hozzon a testület, hogy az önkormányzatnak és a 
falunak is jó legyen, ne legyen később probléma belőle.

Szabó Béla polgármester: Az-az igazság, hogy ebbe mi már csak belecsöppentünk, az előző 
önkormányzat kötötte  a megállapodást, mi, ami szükséges volt, azt megtettük. 
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Kukucskáné Laboncz Márta: Mivel mi ennek a társulásnak a tagjai vagyunk, úgy gondolom, 
hogy illene elfogadni. Úgy gondolom, ne tegyünk akadályt a társulás elé.
Szabó Béla polgármester: Én nem vagyok biztos ebben a megállapodásban, tanácstalan 
vagyok, én nem javaslom elfogadásra.

Jakabné Zajti Tünde: Ha nem fogadjuk el, úgy is felszólítanak bennünket, átfutjuk ismét és 
akkor esetleg rábólintunk, elfogadjuk.

Soltész Ferenc Dávid: Én javaslom elfogadásra, de a testület dönti el.

Szabó Béla polgármester: Én nem támogatom a társulási megállapodás módosítását. Aki 
elfogadja a javaslatomat, az kérem, kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
73/2014.(XII.09.) Kt.

Határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Észak-alföldi Régió 
Ivóvízminőség Javításáért egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodás módosítást 
nem fogadja el.

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről értesítse a Társulási Tanács elnökét. 

Felelős: Szabó Béla Polgármester 
Határidő: döntés megküldése: azonnal.

3./ Önkormányzati Területfejlesztési Társulás társulási megállapodásának elfogadása
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó Béla polgármester: Az önkormányzati területfejlesztési társulás társulási 
megállapodásának elfogadása. Ezt a társulást az 5. számú választókerület önkormányzatai 
hozzák létre, hogy együtt, közösen tudjanak pályázni. Én ezt jónak látom és javaslom is 
elfogadásra. Ez nem kerül komoly pénzösszegbe, viszont egy lehetőség, hogy magasabb 
szintről tudjuk indítani a pályázatokat.

Gál Sándor: Én szeretnék hozzászólni. Nagyon jó dolgok vannak leírva, nagyon sok mindent 
felsorol. Én kérném, hogy ezt a Polgármester Úr szorgalmazza, mert nagy szükség lenne rá. 
Én biztos, hogy támogatni fogom. Köszönöm.

Szabó Béla polgármester: Van-e még egyéb hozzászólás, amennyiben nincs, javaslom 
elfogadásra, az önkormányzati településfejlesztési társulás társulási megállapodásának 
elfogadását. Kérem, kézfenntartással szavazzatok.

A képviselő-testület 6 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

74/2014. (XII.09.) 
h a t á r o z a t a
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A Szabolcs 05. Önkormányzati Területfejlesztési Társulás létrehozásáról.

A Képviselő-testület!

1. A képviselő-testület a közös területfejlesztési célok kidolgozására és megvaló-
sítására, a társulást alkotó településekkel együtt megalapítja a jogi személyiséggel ren-
delkező Szabolcs 05. Önkormányzati Területfejlesztési Társulást. 

2. A képviselő-testület  a társulási  megállapodást  a határozat  melléklete szerinti
tartalommal elfogadja, egyúttal felhatalmazza a polgármestert, hogy a társulási megál-
lapodást Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviseletében aláírja. 

3. A képviselő-testület Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzatának képviselő-
jeként a Társulási Tanácsba Szabó Béla polgármestert, akadályoztatása esetére Szécsi
Bálint alpolgármestert delegálja. 

Határidő: 2014. december 19.
Felelős: Szabó Béla polgármester

4./ A 2015. évi belsőellenőrzési tervről
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó Béla polgármester: Áttérnénk a 4. napirendi pont tárgyalására, ez a 2015. évi belső 
ellenőrzési terv elfogadása. A kiküldött anyagban 2 témakör került meghatározásra. Az egyik 
az üzemanyag felhasználás szabályszerűsége, a másik a pénztár illetve a bankszámla forgalom
elszámolásának ellenőrzése. Javaslom elfogadásra. Tudni kell, hogy ez kötelező, minden 
évben, a testületnek kell meghatároznia a témakört. Van-e ezzel kapcsolatosan javaslat?  
Szeretnétek javasolni más témakört? Ha nem, kérem fogadjuk el a belső ellenőrzési tervet 
úgy, hogy az üzemanyag felhasználást és a pénz és bankszámlaforgalmat ellenőrizze a belső 
ellenőr.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A polgármester szavazásra bocsátotta a napirendet.

A képviselő-testület 6 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

75/2014. (XII.09.) 
h a t á r o z a t a

A 2015. évi belsőellenőrzési tervről

Ököritófülpös  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Ököritófülpös  Nagyközség
Önkormányzatának 2015. évi belső ellenőrzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalom-
mal elfogadta.

Határidő: Azonnal
Felelős: Szabó Béla polgármester

5./ Egyebek
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Szabó Béla polgármester: Áttérnénk az egyebek napirendi pontra. Megérkezett a tűzifa, 1 
köbméter hiányzik, nem fért fel az utolsó kocsira. Januárba fog megérkezni, a Rápolti 
tüzifával. Így 245 köbmétert tudunk kiosztani. Sok kérelem érkezett, ennek a feldolgozása 
folyamatban van, ezt Szécsi Csaba végzi. Azt javaslom 5 mázsával osszuk ki. A sorrend úgy 
lesz, hogy Arany János utca, Táncsics köz, először a legrászorultabb utcák. Úgy tervezzük, 
hogy karácsonyra mindenki megkapja. A következő, egy telekvásárlás lenne. A Kossuth utca 
127. szám alatti telket, a Zajti Pista bácsi féle telket szeretnénk megvenni. Én javaslom, hogy 
vegyük meg, mivel bármilyen célra fel tudjuk használni. 3,5 millió forintért adják a telket. 
Elkészült az értékbecslés is, és a szakember is 3,5 millió forintra értékelte. Ezt körbe is adom.

Kukucskáné Laboncz Márta: Van más ingatlan eladó a Kossuth utcán? 

Szabó Béla polgármester: Nem tudok róla, ezt felajánlották nekünk. Felkerestek bennünket, 
hogy eladná, így született ez az ötlet.

Kukucskáné Laboncz Márta: Azért kérdeztem, azt szeretném, hogy másnak is adjuk meg a 
lehetőséget arra, ha eladná a telket, akkor meg tudnánk venni. 

Szabóné Sebők Gyöngyi: Tudsz más eladó telket?

Kukucskáné Laboncz Márta: Nem tudok más eladó telket, csak úgy gondolom, hogy 
hirdessük ki, hogy mindenki tudja meg a lehetőségeket, nézzük meg, hogy kinek lenne eladó 
és úgy döntsünk. Nem tudtam a lakosságot tájékoztatni, egyébként szóltam volna 
mindenkinek, aki ebben érintett.

Szabóné Sebők Gyöngyi: Egyébként ez nem rossz ötlet, hogy összegyűjtögeted ezeket és 
következő alkalommal elmondod.

Kiss László: Következő testületi ülésre hozzál egy listát és megbeszéljük.

Szabó Béla polgármester: Visszatérve a Kossuth utca 127. szám alatti telekre, én javaslom 
megvételre. Ha egyetértetek azzal, hogy az önkormányzat megvásárolja, akkor kérem, 
kézfenntartással szavazzatok. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
76/2014.(XII.09.) Kt.

Határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 3.500.000.-
Ft-ért azaz Hárommillió-ötszázezer forintért megvásárolja a 4755 Ököritófülpös Kossuth út 
127. szám alatti, Ököritófülpös belterület 70. hrsz-ú, ingatlan nyilvántartás szerint lakóház 
udvar megnevezésű ingatlant. 
A képviselő-testület meghatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben járjon el, az adás-vételi 
szerződést írja alá.

Határidő: Értelem szerint
Felelős: Szabó Béla polgármester
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Szabó Béla polgármester: Szeretnénk venni egy traktort, amit kommunális feladatok ellátására
tudnánk használni. Javaslom, hogy az önkormányzat vásároljon egy kis MTZ traktort 
pótkocsival és hótoló lappal. Kértünk árajánlatot. Eszerint durván 6.000.000 Ft lenne a 
vételár. Ebből az áfát vissza tudnánk igényelni, ha azt a megoldást választanánk, hogy az 
Ököritófülpösi Emberekért Kft. nevére vennénk meg. Mivel a Kft. az önkormányzat 
tulajdona, jogilag lehetőségünk van ezt az összeget átadni a Kft-nek. A lebonyolítása úgy 
történne, hogy 1.400.000 Ft-ot kellene most befizetni előlegként. Azt javaslom hogy  
1.450.000 Ft-ot adjunk át banki költségek miatt. Ehhez kérném a testület hozzájárulását.

Kiss László: Hány évre lenne a törlesztő részlet?

Szabó Béla polgármester: Ez nem törlesztő részlet lenne, elmondanám a folytatást is. Január 
első felében érkezne a gép. Azután kell befizetni a fennmaradt részt. Van-e egyéb 
hozzászólás? Aki egyetért, hogy ezt az összeget átutaljuk az Ököritófülpösi Emberekért Kft-
nek és így vásároljuk meg a gépet, az kérem, kézfenntartással szavazzon. 

A képviselő-testület 6 igen, egyhangúan az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
77/2014.(XII.09.) Kt.

Határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete úgy döntött, hogy az 
Ököritófülpösi Emberekért Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 
4755 Ököritófülpös, Kossuth út 108., adószám: 24813576-2-15, cégjegyzékszám:15-09-
081468) részére 1.450.000.-Ft összegű támogatást nyújt kommunális traktor vásárlásának 
előleg kifizetésére Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2014. évi költségvetéséből.

Határidő: Értelem szerint
Felelős: Szabó Béla polgármester

Szabó Béla polgármester: Van-e valakinek felvetése?

Gál Sándor: Nekem lenne. Egy bácsinak gondozója van és sérelmezi azt, hogy nem léphet be 
az öregek klubjába, ezt az ellátást nem kapja.

Szabó Béla polgármester: Ennek is megvan az oka. Ez két ellátásnak minősül és két ellátásban
nem részesülhet egy személy.

Gál Sándor: Nekem lenne még egy témám. Amikor az alakuló ülésen megválasztottuk a 
külsős bizottsági tagokat, többen is csodálkoztak, hogy miért azok a személyek lettek 
megválasztva. A másik pedig, hogy a külsős tagok több tiszteletdíjat kapnak, mint a 
megválasztott tagok. Szerintem ez egy kicsit etikátlan.

Szabó Béla polgármester: A testület így döntött, meg lett szavazva.

Kukucskáné Laboncz Márta: Én úgy tudom, hogy egy külsős tag azért van, hogy szakmailag 
támogassa, segítse a bizottságot. Én úgy gondolom, hogy azt a két embert, alkalmatlannak 
tartom a feladat elvégzésére. Én szeretném, ha ezen változtatás lenne. Én az alkalmasságukat 
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kérdőjelezem meg. Nem csak a falura hivatkozva, személy szerint nekem is ez az 
álláspontom. Szerintem nem alkalmasak ellátni a feladatokat.

Kiss László: Biztos van ilyen-olyan vélemény. Olyan poszt, pozíció nem lesz, hogy az 
mindenkinek megfeleljen.

Szabó Béla polgármester: Erről született egy testületi döntés, szerintem ezt tiszteletben kell 
tartani. Ez a döntés született, én személy szerint ragaszkodom ehhez. Ha a jövőben nem 
tudnak megfelelni szakmailag, akkor elgondolkodunk a leváltáson. Szerintem ezt a vitát 
fejezzük be, mert nincs értelme. 

Kukucskáné Laboncz Márta: A karácsonyi ünnepségről, mint képviselő nem szereztem 
tudomást, most itt vagyunk, itt olvastam, én szeretnék egy pár szót hallani erről. Egy 
tájékoztatást úgy gondolom megérdemlünk.

Szabó Béla polgármester: Ahogy a plakátról értesültetek, az egész lakosságot meghívtuk, az 
önkormányzat előtti téren lesz, az iskola szolgáltatja a műsort, a Tiszteletes Úr is mond 
beszédet. Részben az önkormányzat, részben az iskola adja a műsort. Semmilyen újdonság 
nincs benne. Mindenki kapni fog külön meghívót. 

Gál Sándor: Én személy szerint minden ünnepségen ott leszek, ha engedi az egészségem, 
köszönöm a meghívást, tiszteletemet fogom tenni. Köszönöm.

Kukucskáné Laboncz Márta: Szeretném tudni, hogy a Start munkaprogram, fog tovább 
folytatódni?  Kérdezték tőlem, ezt szeretném megtudni.

Szabó Béla polgármester: Február 28-án lejár. Pályázatot nyújtottunk be, hogy pozitív vagy 
negatív elbírálása lesz, azt még nem tudjuk. Az önkormányzatnak mindenképpen az a további 
célja, hogy a közmunkások létszámát emeljük.

Több felvetés, hozzászólás nem volt. A polgármester megköszönte a részvételt és a nyilvános 
ülést bezárta.

K.m.f.

/: Szabó Béla :/                            /: Soltész Ferenc Dávid :/
 polgármester                                            jegyző

Gál Sándor    Jakabné Zajti Tünde

Jegyzőkönyv-hitelesítők
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